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        Łódź, 29.04.2022 r. 

Zapytanie 

w sprawie: przestawienia ławki z przystanku Wojska Polskiego-Franciszkańska na przystanek 

Karolewska-Włókniarzy  

 

 W związku z  interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dn. 

16.12.2021 r. i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDiT-DL.054.276.2021 z dnia 

28.12.2021r.  w sprawie przestawienia ławki z przystanku Wojska Polskiego - Franciszkańska 

(1322) na przystanek Karolewska - Włókniarzy (2072) zwracam się z pytaniem, czy jest już 

znany konkretniejszy termin wykonania tych prac?  

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 




